
BESTE LEDEN.

Voor u ligt de nieuwsbrief van deze 
zomer, zo houden wij u op de hoog-
te van wat wij doen als CDA.

Route 2026! 
U hebt kunnen zien dat wij met Henri 
Bontenbal een nieuwe enthousiaste partij-
leider in ons midden hebben. Een nieuw 
verhaal met een nieuwe koers is de inzet. 
Dat geeft hoop voor de toekomst. Wij bou-
wen aan een partij, voor een fatsoenlijk 
land. Als voorbereiding op de gemeente-
raadsverkiezingen in 2026 heeft het CDA 
gekozen voor een thema: Route 2026. Met 
inspirerende bijeenkomsten kunnen wij 
zo alvast inspelen op de thema’s die dan 
spelen. Nu al in de eerste maanden heb-
ben wij landelijk bijna 500 leden erbij! 
Een mooie ontwikkeling voor onze partij. 
Ook in Winterswijk kunnen wij nieuwe le-
den goed gebruiken: zegt het voort!

Europese verkiezingen. 
Nederland heeft gekozen! Het zal u niet 
ontgaan zijn dat het CDA daar best goed 
is uitgekomen. De stijgende lijn, die bij 
de landelijke verkiezingen al enigszins 
zichtbaar was, is doorgezet. Zo kunnen 
wij ook Europees blijven meedoen. In 
Winterswijk hadden wij bij deze verkie-
zingen zelfs het dubbele aantal stemmen 
vergeleken met de landelijke verkiezin-
gen vorig jaar. Dit jaar hebben wij nieuwe 
doeken en stellages aangeschaft om langs 
drukke invalswegen nog beter zichtbaar 
te zijn. Wij zijn er blij mee en zo hebben 
wij ons professioneel kunnen laten zien.

Uit het bestuur. 
op de laatste algemene ledenvergadering 

hebben wij afscheid genomen van onze 
secretaris, Renate Grevers. Enthousiast, 
veelzijdig en nauwgezet heeft zij deze 
functie vervuld. Wij gaan haar zeker mis-
sen in het bestuur. Gelukkig hebben wij 
in Wessel Oblink, als secretaris, een goe-
de opvolger gevonden. Met 7 personen 
in het bestuur zijn wij op volle sterkte 
en kunnen wij de taken goed verdelen. 
Mocht u vragen of opmerkingen hebben 
dan kunt u zeker ook bij ons terecht. Wij 
horen uw menig graag. Het komende 
jaar gaan wij ons ook wat nadrukkelijker 
bezighouden met ons ledenbestand en 
zeker proberen nieuwe leden bij het CDA 
te betrekken. Kent u iemand, een broer 
of zus, een vriend of collega die het niet 

precies weet, u mag diegene bij ons op-
geven, iedereen is welkom als nieuw lid.

Activiteiten.
Op 29 mei jl. hebben wij bij De Rad-
stake afscheid genomen van Annie 
Schreijer-Pierik. Zij heeft zich jarenlang 
ingezet op landelijk maar zeker ook op 
Europees niveau. Enthousiast en bevlo-
gen vertelde ze haar verhaal, maar ook 
anekdotes uit haar tijd als lid van het 
Europese parlement. Bij de EU-verkie-
zingen zijn er in Winterswijk flyers uit-
gedeeld in vele straten, en op 1 juni heeft 
er een team door de winkelstraten gelo-
pen. Leden van de EU-verkiezingslijst, 
Merel Balduk en Arjan Tolkamp hebben 
toen meegelopen. Veel mensen hadden 
hier waardering voor. Op 5 juni heeft 
een bescheiden team meegelopen met 
de avondvierdaagse. Dat was leuk en ge-
zellig. Zo hebben wij ons met meerdere 
activiteiten op een goede manier kunnen 
presenteren. Onze fractie heeft een flyer 
uitgebracht over de afgelopen 2 jaar in de 
raad. Zij heeft daarmee een tussenrap-
portage gegeven van bereikte resultaten 
halverwege deze gemeentelijke periode. 
Op een wel zeer aantrekkelijke manier is 
zo de politiek dicht bij u gebracht. Ook 
deze flyer is in een aantal straten ver-
spreid. Op maandag 18 november staat 
onze algemene najaarsledenvergadering 
op de kalender. Noteert u de datum al-
vast. Graag tot ziens op deze ALV.

Wij wensen u allen een fijne zomer en 
goede vakantie.

Hartelijke groeten,

Henk Wikkerink.

VOLG ONS OOK ONLINE!

facebook.com/cdawinterswijk x.com/cdawinterswijk www.cdawinterswijk.nl

instagram.com/cdawinterswijk youtube.com/@cdawinterswijk info@cdawinterswijk.nl
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DE FRACTIE.

Op het moment van schrijven is het zo-
merreces net begonnen. Dat betekent 
tijd om even terug te blikken, bezig te 
gaan met dingen waar we nog niet aan 
toe waren gekomen, tijd voor thuis en 
ook tijd om even vakantie te houden. 

Tijd om terug te blikken
Het afgelopen half jaar hebben we als 
fractie niet stilgezeten. Totaal stelden 
we in de raad bestemmingsplannen vast 
voor o.a. 361 woningen (waaronder 132 
voor de Europalaan en 200 voor de Rik-
ker), stelden we beleid vast voor arbeids-
migranten en huishoudelijk grondstof-
fenbeleid, een visie recreatie & toerisme 
en een visie Bewegen Ontmoeten Spelen 
en Sporten. Ook stelden we de startno-
tities vast voor de Omgevingsvisie be-
bouwde kom en de nieuwe visie sociaal 
domein. Daarnaast besloten we tot de te 
onderzoeken locaties voor het nieuwe be-
drijventerrein en koos de raad eindelijk 
definitief voor een inrichting horende bij 
een 30km Groenloseweg. Best een lijstje 
als ik het zo achter elkaar zet. En dit is 
slechts een selectie. In de laatste raads-
vergadering behandelden we o.a. de Ka-
derbrief, de start voor de begroting van 
2025. Met gelukkig geen echte bezuini-
gingen! Voor 2026 e.v. is het beeld helaas 
anders. We hebben aangegeven wat de 
speerpunten voor de fractie zijn. Dat zijn 
De Post & goede toegang tot zorg, Vitaal 
Platteland en verenigingen & voorzie-
ningen. Samen met anderen dienden we 
twee moties in die met name de vereni-
gingen en voorzieningen zullen ontzien 

en ondersteunen de komende jaren. Ook 
hebben we in mei als fractie een ‘hei-dag’ 
bij de Gulle Smid gehouden, om de koers 
voor de komende tijd te bepalen. 

Tijd om bezig te gaan
Dit voorjaar hebben we een enquête uit-
gezet voor alle (bestuurs)leden van ver-
enigingen en maatschappelijke instellin-
gen in Winterswijk. Als fractie kregen we 
signalen dat verschillende verenigingen 
er niet altijd even goed voorstaan. De 
uitkomsten van de enquête bevestigen 
helaas die geluiden. Maar liefst 65 deel-
nemers van 39 verschillende verenigin-
gen vulden de enquête in. Daarvan heeft 
80% zorgen over het voortbestaan van de 
vereniging.

Helaas kan de gemeente niet alles op-
lossen. Zeker niet als we kijken naar de 
financieel donkere wolken die er vanaf 
2026 boven de gemeentelijke begroting 
hangen. Gelukkig draait niet alles om 
geld! Verschillende verenigingen noe-
men ook punten waar we als gemeente 
wél wat aan kunnen doen. Met die sug-
gesties willen we de komende tijd aan de 
slag. En daar is het reces een mooi mo-
ment voor om daarmee te starten!

Tijd voor thuis
Wat meer tijd voor thuis betekent in mijn 
geval weer mee kunnen doen bij de cor-
sogroep, die al een tijdje bezig is met het 
bouwen van een bloemencorsowagen. 
Daarnaast ook veel aandacht voor fami-
lie. Mijn broertje remigreert na ruim 10 
jaar weer naar Winterswijk en neemt ook 
zijn gezin mee. Daar ben ik als (schoon)
zus en trotse tante uiteraard erg blij mee!

Tijd voor vakantie
De leden van de fractie zullen ook alle-
maal even rust nemen en naar verschil-
lende plekken vertrekken. Het duurt nog 
een aantal weken voordat mijn vakantie 
begint. Die zal vooral in het teken staan 
van familie en (de voorbereidingen op) 
het volksfeest. De week na het volksfeest 
begint alles weer; presidium, fractie en 
een politiek forum. Maar nu eerst… reces!

Namens de fractie wens ik jullie allen een 
hele mooie zomer!

Hartelijke groet,

Sandra Prinsen

DE WETHOUDER.

Beste CDA-leden van afdeling Winterswijk,

Inmiddels ben ik alweer zo’n 8 maanden 
actief als wethouder in Winterswijk. Wat 
ik wel wist, maar toch even vergeten was, 
is de diversiteit van de vele mensen die 
je in deze functie ontmoet en de taken en 
verantwoordelijkheden die er zijn. 

Daar waar best wat inwoners mopperen 
op de overheid en in ons geval op de ge-
meente, zijn het diezelfde mensen die ons 
(de gemeente) om hulp en raad vragen als 
er iets mis gaat in hun leven, hun buurt, 
hun vereniging of waar dan ook in deze 
gemeente. En dan zoeken we naar oplos-
singen, mediaten waar mogelijk, leggen 
nog eens uit waarom we doen wat we 

doen of zijn duidelijk over wat niet kan. 

Wat ik nooit had kunnen bevroeden is 
dat er meer overeenkomsten zijn tussen 
de voor mij zo vertrouwde Groesbeekse 
dorpscultuur en die van Winterswijk. De 
ligging tegen de Duitse grens, de nauwe 
familiebanden, het rijke verenigingsle-
ven en dat alles in een prachtig groen de-
cor waar mensen goede naobers probe-
ren te zijn. Dagelijks verbaas ik me over 
de verschillen en voel ik me gezegend 
met de overeenkomsten. 

Een fijne vakantie gewenst en graag tot 
ziens,

Uw wethouder 

Sylvia Fleuren
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DE SECRETARIS.

Beste CDA-er,

Als oud-bestuurslid en secretaris werd 
mij gevraagd nog een stukje te schrijven 
voor u als lid. Zoals u heeft kunnen ver-
nemen heb ik tijdens de laatste algemene 
ledenvergadering afscheid genomen van 
het bestuur. Ik heb me, als bestuurslid, 
de afgelopen 5 jaar met veel plezier inge-
zet voor het Winterswijkse CDA en daar-
mee indirect ook voor de inwoners. 

Ik wil u allen daarom ook als leden be-
danken dat ik deze kans heb gehad, deze 
ervaring heb mogen opdoen en meer te 
weten ben gekomen hoe het functioneert 
binnen de gemeentelijke politiek. Ik heb 
een hoop mogen leren en heb veel res-
pect hoe onze fractie het in de gemeente 
Winterswijk en Achterhoek doet! Dat is 
toch een vak apart! 

Ik heb het werk als bestuurslid neer moe-
ten leggen omdat het niet meer goed te 
combineren was met het gezin, mijn 
nieuwe werk en het andere vrijwilligers-
werk. En merkte dat ik de laatste tijd als 
secretaris niet meer de tijd kon vrijma-
ken voor de taken die hier bij horen als 
dat ik zou willen. Maar gelukkig heeft het 
bestuur een nieuwe secretaris gevonden, 
namelijk Wessel Oblink: iets waar het 
bestuur en ik als oud-bestuurslid erg blij 
mee zijn!! Via deze weg wil ik het bestuur 

en fractie veel succes en werkplezier toe-
wensen. En...ik hoop zoveel mogelijk be-
trokken te blijven. Wie weet tot ziens!

Vriendelijke groet,

Renate Grevers

Per 1 juni van dit jaar ben ik benoemd als 
de nieuwe secretaris van onze afdeling.

Via deze weg wil ik nogmaals mijn dank 
uitspreken richting al onze leden en het 
lokale bestuur voor het in mij gestelde 
vertrouwen. Tevens wil ik mijn voorgan-
ger Renate Grevers bedanken voor haar 
hulp bij- en het soepele verloop van de 
overdracht van het secretariaat.

Ik hoop u graag te zien bij een van onze 
aanstaande activiteiten en sta altijd open 
voor uw vragen of suggesties over wat 
dan ook.

U kunt ons bereiken via:
E-mailadres: info@cdawinterswijk.nl
Postadres: Jacob Catsstraat 1 I
7103 ZE Winterswijk

Hartelijke groet,

Wessel Oblink

Informatie

Bestuur
Henk Wikkerink Voorzitter
Wessel Oblink Secretaris
Uta Maria Cyprian Penningmeester
Remon Jentink Campagneleider
Frank Vaartjes Bestuurslid
Thomas de Roos Bestuurslid
Hilde Haanstra Bestuurslid

Fractie
Sandra Prinsen Voorzitter
Jacqueline v.d. Vinne Raadslid
Wim Elferdink Raadslid
Steven Vuijk Raadslid
Fjärel v.d. Zwet Commissielid

College
Sylvia Fleuren Wethouder

Contact bestuur / algemeen
info@cdawinterswijk.nl 

Contact fractie
jvinne@winterswijk.nl

Contact wethouder
sfleuren@winterswijk.nl

Postadres CDA Winterswijk
Jacob Catsstraat 1-I
7103 ZE Winterswijk

05-10-24 Bezoek aan de Dorpsakker
09-11-24 Landelijk Partijcongres
18-11-24   ALV Winterswijk 

i.c.m. bedrijfsbezoek
30/
31-12-24 Kniepertjesactie

Agenda 

Wil jij je inzetten voor onze 
Christendemocratische waarden? 
Wil jij samen met ons aan de slag om 
een bijdrage leveren aan hoopvolle 
politiek voor een fatsoenlijk land?

Meld je dan bij onze secretaris, 
of een van de andere bestuursleden. 
Graag kijken we samen naar de 
mogelijkheden om jouw energie en 
kunde in te zetten voor ons CDA en 
ons mooie Winterswijk.

Actief worden?
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CAMPAGNE EUROPESE
VERKIEZINGEN.

Ons campagneteam bestond dit keer uit: 
Fjärel, Harry, Henk W, Wessel en mijzelf.

Begin maart hebben we ons eerste over-
leg gehad, waarin mooie plannen op tafel 
kwamen. Ook hebben we na vele jaren 
en vele verkiezingen afscheid genomen 
van de weideborden. Er zijn aluminium 
frames gekocht met daarin kunststof 
doeken met een CDA-logo erop gedrukt. 
Hier hebben we al veel positieve reacties 
op gehad.

Ook op de verschillende sociale media-
kanalen zijn een aantal personen zeer 
actief geweest.

Er zijn enkele pogingen ondernomen om 
samen met het Duitse CDU samen cam-
pagneactiviteiten te organiseren. Helaas 
is dat om welke reden dan ook, deze keer 
niet gelukt.

Op de laatste zaterdag voor de verkiezin-
gen is er in het centrum van Winterswijk 
weer gefl yerd. We waren met een grote 
groep aanwezig, en dat gaf een goed ge-
voel. Het was bijzonder dat we werden 
geholpen met fl yeren door twee kandida-
ten op de CDA-verkiezingslijst te weten; 
Merel Balduk en Arjan Tolkamp! We slo-
ten de ochtend af met koffi  e bij Dick en 
Dini Wensink, waarvoor hartelijk dank!

Tijdens de campagne merkte je dat het 
nieuwe CDA-geluid steeds meer mensen 
aanspreekt, en zien hier dan ook dat de 
weg omhoog weer gevonden is.

Verder wil ik iedereen een goede vakan-
tie toe wensen.

Groet, 

Remon Jentink
Campagneteam CDA Winterswijk.

ARCHIEF CDA AFDELING 
WINTERSWIJK.

Op verzoek van het afdelingsbestuur 
gaan wij (Ria Vreman en André Slete-
ring) inventariseren wat aan het bestaan-
de (digitale) archief van onze afdeling 
toegevoegd zou kunnen worden.

Vanaf 2006 zijn de vergaderstukken al 
digitaal beschikbaar. De periode daar-
voor was het nog voornamelijk op papier.
Een foto- en videoarchief is er nu nog 
niet. Dat willen we ook oppakken. We 
zullen ook nagaan of er van de rechtsvoor-
gangers (KVP, CHU, AR) nog stukken ge-
vonden kunnen worden. Ook willen we 
een compleet overzicht maken van alle 
personen die het CDA Winterswijk (en de 
rechtsvoorgangers) vanaf 1945 vertegen-

woordigd hebben in politieke organen, of 
bestuurslid zijn geweest.

Enkele motieven om dit te doen zijn: toe-
gankelijkheid van informatie, inzicht in de 
historie van de afdeling, goede overdracht 
aan toekomstige generaties. En niet in de 
laatste plaats: veel mensen vinden het ook 
interessant en leuk om oude documenten 
en beeldmateriaal te kunnen zien.

We zullen de komende maanden zien 
hoever we komen. Mocht u nog docu-
menten, foto’s of video opnames hebben 
(in kopie of origineel), die interessant 
kunnen zijn voor archivering, laat het 
ons dan weten.

Ria Vreman en 
André Sletering

Twee jaar in de raad!

Inmiddels zijn we alweer twee jaar onderweg sinds de vorige gemeenteraadsverkiezingen. Het is een goed moment om even terug te kijken naar de afgelopen periode om de balans op te maken. Op de achterzijde staat een selectie van onderwerpen waar het CDA met trots aan heeft meegewerkt.
Naast terugblikken kijken wij ook vooruit. Het CDA blijft zich inzetten voor ons mooie Winterswijk. Wij zien dat er nog verschillende uitdagingen voor ons liggen. Uitdagingen die onze voorzieningen, onze verenigingen en onze inwoners onder druk zetten. In 2026 wordt het ‘ravijnjaar’ verwacht 

Jacqueline van der VinneRaadslid

Fractievoorzitter

Raadslid

Raadslid
Commissielid

Sandra Prinsen
Wim Elferdink

Steven Vuijk Fjärel van der Zwet

waarbij gemeenten minder geld ontvangen vanuit het Rijk. Dit zal ons allemaal raken en het betekent dat we in de gemeente waarschijnlijk moeilijke keuzes moeten gaan maken.
Het CDA wil onze voorzieningen zo goed mogelijk in stand houden. En waar mogelijk willen wij deze zelfs versterken. Maar dat kunnen we alleen samen doen. Door samen te werken en samen aan de slag te gaan kunnen we kijken naar manieren om problemen aan te pakken. Samen kunnen we uitdagingen omzetten in kansen en Winterswijk voor iedereen nog mooier maken. Met elkaar, voor elkaar!

De gemeenteraad is 2 jaar onderweg. 
Met onze successenfl yer schonken we 
aandacht aan meerdere successen die 
het CDA heeft weten te behalen. Maar 
wij zijn nog lang niet klaar! Op dit 
moment is er nog steeds sprake van 
een ‘ravijnjaar’ in 2026. Wij willen 
samen met inwoners werken aan 
onze Winterswijkse verenigingen en 
voorzieningen om deze te versterken 
en toekomstbestendig te maken. 
Met elkaar, voor elkaar. Dat is het 
uitgangspunt voor ons Winterswijk.
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ELKE REGIO TELT.

Dat vinden we allemaal, dat voelen we 
allemaal en toch was er een rapport van 
drie belangrijke adviesraden van het ka-
binet nodig om dat in Den Haag tussen 
de oren te krijgen. Dat elke regio telt, 
zit in het DNA van het CDA. De Tweede 
Kamerfractie presenteerde dan ook twee 
maanden voor de adviesraden een eigen 
rapport: ‘Voor Heel Nederland: Over 
sterke steden en vitale regio’s’. 

De kern van beide rapporten is duide-
lijk. Nederland is een te klein land voor 
de grote verschillen in voorzieningen als 
openbaar vervoer, zorg en onderwijs, 
economie en bevolkingsgroei en krimp. 
Dat is het gevolg van doorgeslagen ren-
dementsdenken, waardoor investerin-
gen steeds opnieuw terechtkomen in de 
drukstbevolkte delen van ons land. Die 
ongelijkheid moet worden aangepakt 
door meer te investeren in de econo-
mische ontwikkeling, goede verbindin-
gen en voorzieningen in regio’s om de 
leefbaarheid op niveau te houden en de 
druk op de leefbaarheid in de steden te 
verlichten. Er moet ook worden geïnves-

teerd in gemeenschappen, zodat mensen 
zich in heel Nederland thuis voelen. Met 
een Gemeenschapsfonds kunnen lokale 
gemeenschappen belangrijke voorzie-
ningen als een buurthuis, supermarkt of 
sportaccommodatie in stand houden.

In het verkiezingsprogramma voor de 
afgelopen Tweede Kamerverkiezingen 
stelt het CDA concreet voor om een mil-
jard extra uit te trekken voor heel Neder-
land. Dat miljard wordt besteed aan het 
versterken van het regionaal openbaar 
vervoer, regionale economische ontwik-
keling en regionale cultuur en het Ge-
meenschapsfonds.  

Als boerin uit het Drentse Ruinerwold 
merk ik dagelijks dat regio’s moeten 
vechten om niet vergeten te worden. Ik rij 
bijvoorbeeld met de auto naar Den Haag 
omdat de spoorverbinding van en naar 
het Noorden te onbetrouwbaar is. Voor 
Heel Nederland is daarom mijn leidraad 
de komende kabinetsperiode, als woord-
voerder Wonen, Ruimtelijke Ordening en 
Elke Regio Telt, Infrastructuur en Water-
staat, Landbouw, Natuur en Voedselkwa-
liteit, en Recht doen aan Groningen. 

Op het moment dat ik dit schrijf, is de 
formatie in volle gang. Het CDA kiest 
voor constructieve oppositie. De fractie 
zal goede voorstellen steunen, slechte 
voorstellen wegstemmen en betere voor-
stellen doen wanneer dat nodig is. Een 
van de voorstellen waar ik zelf mee bezig 
ben en die ik ga presenteren gaat over het 
recht op bereikbaarheid. De ‘Wet Bereik-
baarheid als Basisrecht’ moet normen 
vastleggen voor hoe snel voorzieningen 
bereikbaar moeten zijn en hoe vaak het 
openbaar vervoer stopt in een wijk of 
dorp. Goede bereikbaarheid is namelijk 
een cruciale randvoorwaarde voor de 
leefbaarheid in heel Nederland. Want als 
je kinderen moeilijk bij hun middelbare 
school kunnen komen, het ziekenhuis te 
ver weg is of de supermarkt niet meer in 
de buurt ligt, gaat de zelfversterkende 
krimp door, verliezen regio’s hun vitali-
teit en worden steden onleefbaar druk. 
Terwijl elke regio telt!

Eline Vedder, 
CDA Tweede Kamerlid

Wij hebben het partijbureau benaderd met de vraag of de Tweede Kamerfractie een stuk wilde schrijven voor onze nieuws-
brief. Eline Vedder heeft zich bereid gevonden dit voor ons te willen doen. Wij danken haar voor deze bijdrage en wensen haar, 
en de nieuwe fractie, veel succes voor de komende periode. Samen aan de slag voor een fatsoenlijk land.
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Beelden zeggen soms meer dan 
woorden, daarom een kleine collage 
van de afgelopen politieke periode. 

Wil je meer zien van onze activitei-
ten? Volg ons dan op social media of 
houd onze website in de gaten. Wij 
plaatsen regelmatig berichten met 
de laatste ontwikkelingen. De linkjes 
zijn te vinden op de eerste pagina van 
de nieuwsbrief!


